
SE-PO.0012.3.9.2012

Protokół Nr VIII/2012 z posiedzenia 
Komisji Finansowo – Budżetowej 
w dniu  23 października 2012 r. 

1. Obecni : 
 Marcin Gadecki – Przewodniczący komisji 
 Teresa Kocot – zastępca przewodniczącego komisji  
 Irena Owczarz – członek komisji 

2. W posiedzeniu uczestniczyli: 
 Teresa Kosmala  – Burmistrz  Miasta 
 Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 
 Monika Bystrowska – Główna księgowa ZBK
 Andrzej Świątek – Doradca 
 Ireneusz Gawroński – radny 

3. Temat posiedzenia: 
 Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
 Sprawy bieżące 
 Analiza zadłużeń czynszowych i odejmowanych działań przez ZBK 
 Wykonanie budżetu Miasta Czeladź za IIII kwartał 2012 roku 

Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący komisji – Marcin Gadecki 

Przewodniczący -  wita wszystkich na posiedzeniu komisji , przedstawia temat posiedzenia. Pierwszym 

punkt omówienie materiałów sesyjnych. Proszę Panią skarbnik o wprowadzenie .

Skarbnik Miasta – zmiany w budżecie-  omówię to co państwo mają natomiast zasygnalizuję, iż na 

sesji będzie wprowadzana autopoprawka. Jest przygotowana , ale nie została jeszcze podpisana przez Panią 

Burmistrz. Zmiany w budżecie dotyczą: jeśli chodzi o dochody to zwiększamy plan dochodów o kwotę 

27 608,43 zł na tą kwotę składają się : 

- zwiększenie dochodów z tytułu najmu pomieszczeń w Gimnazjum Nr 2 o kwotę 5100,00 zł 

- zwiększenie dochodów z tytułu najmu pomieszczeń w Szkole Podstawowej Nr 7 o kwotę 4100,00 zł 

- zwiększenie dochodów w związku z zawartą umową na realizację programu Comenius realizowaną 

przez Gimnazjum Nr 2 o kwotę 5 000,00 zł 

- zwiększenie dochodów w ramach projektu na realizację zadania „Przedszkole Moich Marzeń” o kwotę 

13 408,43 zł. 

Jest to wprowadzane  zarówno po stronie dochodów jaki i  po stronie wydatków. 

Druga zmiana dotyczy korekty  budżetu  jest ona związana z żywieniem dzieci w Przedszkolu Nr 4 , 11 i 

Stołówce przy Szkole Nr 7 , Gimnazjum Nr 2 . W związku z informacją  ile dzieci konkretnie  uczęszcza do 

placówek związanych z żywieniem i kosztach tego jest korekta zmniejszenie o kwotę 77 000,00 zł. Księgujemy 

po stronie dochodów i po stronie wydatków. Tak jak sygnalizowałam będzie jeszcze autopoprawka, która będzie 

dotyczyła zmian budżetowych jest to : 

- zmniejszenie wydatków o kwotę 349 300,00 zł  to w Muzeum Saturn 25 000,00 zł , Plany 

Zagospodarowania Przestrzennego, czyli wydział Rozwoju Miasta 140,000,00 zł , administracja 

publiczna (rady miast ) 34 800,00 zł , urzędy miast 128 000,00 zł i straż miejska 11 000,00 zł i 
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pozostała działalność 10 000,00 zł . Daje to w sumie 349 300,00 zł i te środki są przeznaczone na 

wynagrodzenia dla pracowników oświaty. 

To jest autopoprawka, a zmiany do Wieloletnie Prognozy Finansowej Miasta są konsekwencją wcześniej 

podjętych zmian. 

Przewodniczący – jeśli państwo nie macie pytań  to proponuję przejść do głosowania. 

Głosowanie projektu uchwały

dot. : zmian w budżecie miasta

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Głosowanie projektu uchwały

dot.: Zmiany WPF

Za -3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Skarbnik Miasta – podatek od nieruchomości  na rok 2013 wprowadzone stawki zwiększamy o ten 

wskaźnik podany przez Prezesa GUS – u  dotyczący stawek  podatkowych  jest to 4% i o taką stawkę 

proponujemy . Przez 3 lata podatki były nie podwyższane i teraz proponujemy podnieść tylko o ten wskaźnik. 

Przewodniczący – czy są jakieś pytania? Nie widzę – głosujemy 

Głosowanie projektu uchwały 

dot.: ustalenia wysokości rocznych stawek podatku 

od nieruchomości obowiązujących na terenie miasta Czeladź na rok 2013

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Skarbnik Miasta – kolejny projekt dotyczy opłaty targowej . Proponujemy zostawić tą opłatę na tym 

samym poziomie. Jest to 17 zł i 3 zł. 

Przewodniczący – czy są jakieś pytania? Nie widzę – głosujemy

Głosownie projektu uchwały 

dot.: ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej 

na terenie miasta Czeladź na 2013 rok

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Skarbnik Miasta – kolejny projekt dotyczy zwolnień podatku od nieruchomości na rok 2013 . 

proponujemy zostawić takie jak były w zeszłym roku. Była robiona korekta bo część tych zwolnień była 

określana jako podmiotowa, a tak nie mogło być. W sumie jeśli zostanie ta uchwała to kwota zwolnień na 2013 

rok będzie na kwotę 176 000,00 zł . 

Przewodniczący – czy są jakieś pytania? Nie widzę – głosujemy
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Głosownie projektu uchwały 

dot.: zwolnień podatku od nieruchomości na rok 2013

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Skarbnik Miasta – kolejny projekt dotyczy podatku od posiadania psów. Proponujemy zostawić 35 zł 

tak jak obowiązywało obecnie. 

Przewodniczący – czy są jakieś pytania? Nie widzę – głosujemy

Głosowanie projektu uchwały

 dot.: ustalenia opłaty od posiadania psów na rok 2013

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Przewodniczący – czy są jeszcze jakieś pytania do materiałów sesyjnych? . Nie widzę. Kolejny punk 

porządku sprawy bieżące. W sprawach bieżących są jakieś pytania? 

T.  Kocot –  na  komisji  oświaty  był  podjęty  wniosek  dotyczący  dzierżaw pomieszczeń  w MOSiR. 

Uważam, że komisja powinna zając się tą sprawą (odczytanie wniosku komisji Edukacji SE- P0.0014. 29.2012) .

Po dyskusji komisja podjęła wniosek (SE-P0.0014.28.2012) dotyczący umów najmu i dzierżawy lokali MOSiR 

pod kątem urealnienia kwot najmu w celu dokonania analizy. 

Głosowanie wniosku

Za – 3

Przeciw – 0

Wstrz się – 0

Przewodniczący – w sprawach bieżących odczytuje pismo kierowane od Pani Przewodniczącej  do 

Pani Burmistrz w sprawie zakupu laptopa (odczytanie pisma SE-PO.0004. 13.2012). Jakie są państwa opinie na 

ten temat.? Temat był już poruszany na sesji , Pani Burmistrz odpowiedziała wtedy , że z zasobów istniejących  

taki sprzęt przekaże . Upłynął już jakiś czas i nic w tej kwestii nie ruszyło. 

Dyskusja udział wzięli: 

- T. Kocot 

- I. Owczarz 

- I. Gawroński 

Przewodniczący – państwo przychylają się do tej propozycji, iż laptop w Radzie powinien  być ? 

Członkowie komisji poprzez głosowanie 3-  za uznali wniosek jako zasadny. 

Kolejnym tematem posiedzenia jest Analiza zadłużeń czynszowych i odejmowanych działań przez ZBK , witam 

panią główną księgową z ZBK i proszę o wprowadzenie. Jakie działania państwo podjęliście i jakie jest obecnie 

zadłużenie w ZBK? 

M. Bystrowska – od 2011r. intensywnie działamy w kierunku zmniejszenia zadłużenia między innymi 

uchwałami zostały wprowadzone pewne programy np. odpracowywanie zaległości czynszowych, obecnie mamy 
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14 osób, które podjęły się odpracowywania swoich zaległości czynszowych na rzecz gminy (prace porządkowe ) 

23  osoby  odpracowały  całkowicie  swoje  zadłużenie.  Druga  forma  zmniejszenia  zadłużenie  to  zamiana  na 

mniejsze mieszkanie, jest także rejestr dłużników – daje to efekt .W 2012 r pisanych do rejestru jest  251 osób  

na łączną kwotę  na kwotę 2 548 747,80 zł. W tym roku odzyskaliśmy 448 768,71 zł. 7 osób skreślono z listy 

KRD ponieważ  spłaciły  całość  zaległości  na  łączną  kwotę  25 189,79  zł.  Więcej  osób  zaczęło  korzystać  z 

Pomocy Społecznej z dodatków mieszkaniowych (materiał w załączeniu SE-PO.0012.3.9.2012)

Dyskusja udział wzięli : 

- T. Kocot 

- I. Owczarz 

- M. Bystrowska 

- U. Polak – Wałek 

- M. Gadecki 

- I. Gawroński 

Przewodniczący – chciałbym prosić o przygotowanie informacji :

„Ilu jest ogólnie dłużników , ile najemców zalega z czynszami w przedziałach czasowych  powyżej jednego 

roku i drugi przedział czasowy powyżej 2 lat i więcej”

M. Bystrowska – dobrze przygotujemy. 

T. Kosmala – takie informacje były już kiedyś przygotowywane . 

Dyskusja udział wzięli: 

- M. Gadecki 

- M. Bystrowska 

- T. Kosmala 

- U. Polak – Wałek

- I. Owczarz 

Przewodniczący – nie mamy więcej pytań, dziękujemy  Pani bardzo. Korzystając z okazji, iż jest z  

nami Pani Burmistrz pozwolę sobie jeszcze raz poruszyć temat laptopa . 

Dyskusja udział wzięli :

-T. Kosmala 

- M. Gadecki 

- J. Kwarciana

- I. Gawroński 

- I. Owczarz

- A. Świątek 

- A. Olechwieruk 

- D. Bąk 

Przewodniczący – dziękujemy kolejny punkt komisji wykonanie budżetu za III kwartał , proszę panią 

skarbnik .

Skarbnik Miasta – wykonanie za 9 miesięcy jest takie samo jak za 8 miesięcy. Mankamentem jest brak 

dochodów majątkowych. 

Dyskusja udział wzięli: 
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- I. Owczarz 

- U. Polak Wałek 

- T. Kocot 

- M. Gadecki 

- T. Kosmala 

- A. Świątek 

- I. Gawroński 

Przewodniczący – jeśli nie ma więcej pytań , dziękujemy pani skarbnik. Komisja pozytywnie opiniuje  

wykonanie budżetu za III kwartał. Zamykam posiedzenie komisji . 

    Przewodniczący Komisji 
    Finansowo – Budżetowej 

Marcin Gadecki  

Protokołowała 

Joanna Kwarciana
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* integralna częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe 
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